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Interpelacja

ws. formy organizacyjnej Ogrodu Zoologicznego

Szanowny Panie Prezydencie, 


zwracam się z interpelacją dotyczącą przyszłości i formy organizacyjnej Ogrodu 
Zoologicznego w Poznaniu.


Obecnie poznańskie zoo funkcjonuje jako miejska jednostka organizacyjna działająca       
w formie jednostki budżetowej, co wiąże się z określonymi ograniczeniami w zakresie 
finansowania, zarządzania oraz elastyczności operacyjnej. 


W związku z tym zwracam się z pytaniem, czy Miasto rozważało możliwość 
przekształcenia Ogrodu Zoologicznego w spółkę prawa handlowego, np. spółkę                    
z ograniczoną odpowiedzialnością lub spółkę akcyjną?


Przekształcenie to mogłoby przynieść szereg korzyści, takich jak zwiększenie niezależności 
finansowej i operacyjnej zoo, ułatwienie pozyskiwania środków na inwestycje, czy 
zwiększenie możliwości współpracy z partnerami prywatnymi.


W związku z powyższym wnoszę o przeanalizowanie możliwości i potencjalnych korzyści 
wynikających z przekształcenia Ogrodu Zoologicznego w Poznaniu w spółkę, a także 
przedstawienie ewentualnych analiz lub ekspertyz w tym zakresie, jeśli zostały już 
przeprowadzone.


Proszę również o informację, czy w przypadku braku wcześniejszych analiz Miasto byłoby 
skłonne zainicjować proces oceny takiego rozwiązania.

Z wyrazami szacunku,


